
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 6.12.2023, konané 
v malé zasedací místnosti radnice ÚMČ Brno-Líšeň, Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Josef Šiška, Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Janka 
Wasserbauerová , Tomáš Dojivá, Andrea Ondrůjová ( on-line)

Omluveni: Christian Kopec

Nepřítomen: Lukáš Bružeňák

Hosté: Jan Skotal - 1. místostarosta

Účastní se 7 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosta - pana l.místostarostu 
Skotala a členy komise.

2. Schválení programu zasedání.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Žádost o pronájem části pozemku č.7743/3 v k.ú.Líšeň

O pronájem žádá pan Richard Gál, který vlastní přízemní byt přilehlý k dotčenému 

pozemku. Předmětnou část pozemku by rád využíval jako předzahrádku oplocenou 

menším plotem.

Rozprava: požadavek je v souladu s doporučením Ing. arch. Markevičové ze září 

2023 týkající se pronájmu ploch na veřejném prostranství v k.ú. Líšeň. Komise 

doporučuje dřevěné oplocení v jednoduchém designu se snadnou montáží, viz. bod 

3.0 projektu architektky.

Usnesení: Komise souhlasí s pronájmem části pozemku č.7743/3 o rozloze 34m2 pro 

účely využití jako předzahrádka panu Richardu Gálovi.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Novelizace vyhlášky statutárního města Brna č.9/2017 o pravidlech pohybu psů

Předmětná vyhláška stanovuje povinnosti pro osobu doprovázející psa na veřejném 

prostranství. Vyhláška obsahuje dvě přílohy. Příloha č.1 vyhlášky vymezuje prostory 

pro volné pobíhání psů i bez náhubku. Tyto výběhy mohou být oplocené i



neoplocené. V Líšni jde o pozemky při ulicích Rašelinová a Hochmanova. Příloha č.2 

stanovuje prostory, kde je vstup se psy zakázán, musí být však označeny informativní 

tabulkou nebo zákazovým piktogramem. Jedná se o dětská, sportovní, víceúčelová a

lanová hřiště.

Usnesení: komise souhlasí s obecně závaznou vyhláškou č.9/2017 o pravidlech 

pohybu psů.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se:0 (1 nehlasoval)

5. Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň

Komise se seznámila s žádostí Pozemkového spolku Hády. Spolek žádá o dotaci na 

úklid v přírodní lokalitě Hády ve výši 14 000,-Kč

6. Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň

Komise prostudovala žádost Kynologického klubu Brno Židenice. Pobočný spolek požaduje 

dotaci na rekonstrukci přístřešku u klubovny ve výši 23 000,-Kč.

7. Možnost změny stanoviště kontejneru na biodpad na ulici Velká Klajdovka

Na základě stížnosti občanů bydlících na ulici Velká Klajdovka, kteří pečují o přilehlý 

trávník, požadují přesun kontejneru na bioodpad na zpevněnou plochu před domem

Novolíšeňská 14.

Usnesení: komise souhlasí se změnou stanoviště kontejneru na bioodpad na ulici 

Velká Klajdovka z trávníku na zpevněnou plochu.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



7. Bezpečnostní situace v Líšni

Za chladného počasí se bezdomovci v okolí Alberta ukrývají v kanálech, kde je teplo.. 

Pan Skotal informoval o dohodě s MP, aby MP prostor častěji kontrolovala a 

monitorovala na bezpečnostních kamerách.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o bezpečnostní situaci v Líšni.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

8. Termíny schůzí na 1 .pololetí 2024

Předsedkyně seznámila přítomné s návrhy termínů schůzí KŽVP v prvním pololetí 

2024. Schůze se budou konat vždy ve středu od 17.hod.:

17.1., 14.2., 6.3., 17.4., 15.5., 19.6.2024

Usnesení: komise souhlasí s navrženými termíny schůzí.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

9. Diskuse

Komise se zabývala podnětem výboru SVJ Horníkova 30 a 32 Obyvatelé si stěžují na 

neuklizovaný veřejný prostor u domů Horníkova 30 a 32. Týká se to především úklidu 

sněhu SVJ požaduje jednoznačné stanovisko k udržování části chodníků zejména 

v zimním období. Pan místostarosta dořeší s panem Kůsem. Dále se členové komise 

zabývali kvalitou úklidu sněhu na ulicích a zastávkách MHD.

10. Závěr -  předsedkyně poděkovala všem za účast a popřála krásné Vánoce a šťastný 

Nový rok.

Ing. Eva Svobodová

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz,.tel. 605 228 262


